
	 	
 
 
 
 
 
Interpellation till Malin Bellander, Ordförande i Tekniska nämnden  
Kommunfullmäktige 2017-01-25 
 
 
 
 
Hur har upphandlingen av containrarna gått till? 
 
Gustavsgårdens paviljonger står nu färdigställda för ett femtontal äldre som fått 
bosätta sig i tillfälliga containrar på ängen mittemot äldreboendet. De boende, 
personal på boendet, medborgare och politiker från olika partier är upprörda över att 
våra äldre tvingas bosätta sig i 12 m2 stora containrar. Miljöpartiet, och säkert många 
andra, undrar hur denna situation har uppstått.  
 
Vi ställer därför följande frågor till dig som Ordförande i tekniska nämnden: 
 

1) Vilken kravspecifikation har legat till grund för upphandlingen? 
 

2) I hur stor utsträckning har förfrågningsunderlaget tagits fram av 
tjänstemännen i omsorgssektorn respektive tekniska sektorn? 

 
3) Vilka har tilldelats upphandlingen och hur många anbud kom in? 

 
4) Vad kostar containerboendena? 

 
 
Hanna Thorell 
Miljöpartiet 
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